



الشركة الخليجية لخدمات الإستثمار القابضة (ش.م.ع.ع)

Gulf Investment Services Holding Co. (S.A.O.G)

Dated: 19th March 2020

التاريخ: ١٩ مارس ٢٠٢٠

الموضوع: الإستحواذ على نسبة ١٠٠٪ من الشركة التابعة (الخليجية بادر لأسواق المال ش.م.ع.م).

طبقاً لمتطلبات الإفصاح للشركات العامة المدرجة في سوق مسقط للأوراق المالية، وبالإشارة إلى إفصاحنا السابق بتاريخ ١ مارس ٢٠٢٠ عن عرض الاستحواذ لنسبة ١٠٠٪ من حصتنا في شركتنا التابعة (الخليجية بادر لأسواق المال ش.م.ع.م) المستلم من شركة اوبار كابيتال ش.م.ع.م بتاريخ ٢٧ فبراير ٢٠٢٠ والتي وافق عليها مجلس إدارة الشركة من حيث المبدأ في اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ ٢٧ فبراير ٢٠٢٠.

نود أن نوضح ان الشركة الخليجية لخدمات الإستثمار القابضة ش.م.ع.ع والمساهمين الآخرين قد وقعا اتفاقية بيع وشراء مع شركة اوبار كابيتال ش.م.ع.م صباح اليوم.

القيمة النهائية للصفقة كما تم الإتفاق عليها وكما هو مذكور في اتفاقية البيع والشراء الموقعة مع شركة اوبار كابيتال هي صافي قيمة الأصول للشركة التابعة (الخليجية بادر لأسواق المال ش.م.ع.م) كما في ٢٩ فبراير ٢٠٢٠ وقدره ٢,٠٤١,٣٠٧ ريال عماني (مليونان وواحد واربعون الفاً وثلاثمائة وسبعة ريال عماني فقط)، بالإضافة إلى مبلغ علاوة قدره ٢٢٥,٠٠٠ ريال عماني (مائتان وخمسة وعشرون ألف ريال عماني فقط) على ان يتم تعديل قيمة الصفقة بقيمة النتيجة الصافية للخليجية بادر لأسواق المال ش.م.ع.م عن شهر مارس ٢٠٢٠. يتم إتمام صفقة الاستحواذ في غضون ٤٥ يوماً من تاريخ توقيع اتفاقية البيع والشراء ويخضع لاستلام جميع الموافقات اللازمة من الجهات الرسمية.

Subject: Acquisition of 100% of our Subsidiary (Gulf Baader Capital Markets SAOC).

In compliance with the disclosure requirements for the publicly listed companies at Muscat Securities Market, and with reference to our earlier discloser dated 1st March 2020 about the acquisition offer for 100% of our shareholding in our Subsidiary (Gulf Baader Capital Markets SAOC) received from Ubhar Capital SAOC on 27 February 2020 which the Board of Directors of the Company have accepted in-principle in the Board meeting held on 27th February 2020.

We would like to disclose that Gulf Investment Services Holding Co, SAOG and the other two shareholders have signed a Sale and Purchase Agreement (SAP) with Ubhar Capital SAOC Today Morning.

The final value of the Deal as agreed and as stated in the signed SAP is the Net Asset Value of the Subsidiary Company GBCM as at 29th February 2020 for an amount of RO 2,041,307 (Ryals Omani Two Million Forty One Thousand Three Hundred Seven only), plus a premium amount of RO 225,000 (Ryals Omani Two Hundred Twenty Five Thousand only) the deal value will be adjusted with the net result of GBCM for the month of March 2020). Completion of the acquisition transaction will be within 45 days from the day of signing the SPA and subject to receipt of all necessary regulatory approvals.

Thank You

Ehab Alexan
Acting Chief Executive Officer



وتقبلوا فائق الاحترام

ايهاب الكسان
الرئيس التنفيذي بالوكالة